
Vragen Politieke Partijen 

 

Beste, 

 

Naar aanleiding van het nieuwe voorstel tot GRS zijn enorm veel inwoners van Grobbendonk 

ongerust over de toekomstige leefbaarheid in onze gemeente. 

De inwoners van Grobbendonk vinden het bijgevolg uitermate belangrijk het standpunt van uw partij 

te kennen over de onderstaande vragen.  

De inwoners verwachten een schriftelijk antwoord op deze vragen. Dit kan via publicatie op de 

website van uw partij of via een flyer. 

Gelieve niet “verschuilend” te antwoorden met verwijzingen naar de hogere overheid die bevoegd is, 

enz. De burgers weten dit. Het is geen antwoord op hun vraag. De inwoners wensen niet te weten 

wat u niet kan doen, maar wel wat u wel kan en zal doen. Zij kiezen inderdaad voor een 

Gemeentebestuur dat daadwerkelijke acties neemt in het algemeen belang van de inwoners van 

Grobbendonk. 

 

Uitbreiding industrieterrein Beverdonk 

Na vele jaren proberen, en ondanks zware sponsoring, stelt Beverdonk zo goed als geen mensen 

tewerk. De kern waarrond Beverdonk draait, Antwerp East NV, stelt volgens haar Jaarrekening 8 

mensen tewerk, draait een jaaromzet van 2,7 miljoen euro, en een gecumuleerd verlies van 5,7 

miljoen euro. De geluidsoverlast is ondanks deze zeer beperkte activiteit zo enorm en boven de 

wettelijke norm, dat de Raad van State in haar arrest nr. 238.575 van 20 juni 2017 de nieuwe 

vergunning van Antwerp East geschorst heeft.  De Milieu Inspectie diende bovendien een Bestuurlijke 

Maatregel uit te vaardigen om de activiteit aan banden te leggen. 

Vraag 1a.  Zal u tijdens uw legislatuur de arresten van de rechtbanken ook in Grobbendonk doen 

respecteren, en meer algemeen erop toezien dat de wetgeving op Beverdonk 

gerespecteerd wordt? 

Vraag 1b.  Bent u voor of tegen de uitbreiding van Beverdonk? 

Vraag 1c.  Welke concrete en door de burger controleerbare acties en maatregelen zal u tijdens uw 

legislatuur nemen om uw antwoord op vraag 1a en 1b in realiteit om te zetten? 

 

Seveso bedrijven 

De inwoners hebben heel recent moeten vernemen dat in het begin van dit jaar een vergunning werd 

toegekend aan Antwerp Express Port NV voor de opslag van 200 ton gevaarlijke Seveso produkten 

op Beverdonk. Zo goed als niemand was op de hoogte. Nochtans stelt de wetgeving dat de betrokken 

inwoners in een vroeg stadium de kans dienen te krijgen hun mening te geven. 

In het huidige GRS stelt de Gemeente dat Seveso bedrijven niet op hun plaats zijn in Grobbendonk, 

gezien het risico en de hinder ten aanzien van de nabijgelegen woonzones. In het nieuwe voorstel tot 

GRS wordt deze stellingname expliciet geschrapt. 

Vraag 2a.  Bent u voor of tegen de komst van Seveso bedrijven naar Grobbendonk? 

Vraag 2b.  Welke concrete en door de burger controleerbare acties en maatregelen zal u tijdens uw 

legislatuur nemen om uw antwoord op vraag 2a in realiteit om te zetten?  



 

Tweede brug ter bijkomende ontsluiting van Beverdonk 

Het nieuwe GRS stelt een tweede brug over het Albertkanaal voor. Zoals in het nieuwe GRS te lezen 

valt, en zoals uitvoerig toegelicht op de info-vergadering van 6 september, wordt deze tweede brug 

voorgesteld om een bijkomende ontsluiting te voorzien voor en tot bedrijven en Seveso-inrichtingen 

op Beverdonk. 

Het RUP van Beverdonk voorziet voor deze ontsluiting evenwel een heel simpele verbinding tussen 

de Industrieweg en de E313. Dit werd recent tevens bevestigd als de beste oplossing in het 

eindrapport van het mobiliteitsoverleg Middenkempen in februari van dit jaar. 

Vraag 3a.  Bent u voor of tegen een tweede brug over het Albertkanaal? 

Vraag 3b.  Welke concrete en door de burger controleerbare acties en maatregelen zal u tijdens uw 

legislatuur nemen om uw antwoord op vraag 3a in realiteit om te zetten? 

 

Windturbines vlakbij grote woonkernen 

In 2013 werd een aanvraag tot inplanting van windmolens langs het kanaal ten westen van de vallei 

van de Kleine Nete resoluut verworpen door de Provincie. Deze zone bevindt zich inderdaad vlakbij 

belangrijke woonkernen (ongeveer 190 woningen in een straal van 500 meter). 3365 burgers dienden 

een bezwaarschrift in. Het Gemeentebestuur gaf een negatief advies. Niettemin beveelt het nieuwe 

GRS de zone langs het kanaal ten westen van de vallei van de Kleine Nete opnieuw aan als een 

zone in te kleuren voor windmolens.  

Tevens worden de zones langs de E313 ten oosten van Bouwel en Wolfstee-Klein Gent aanbevolen. 

Deze beide zones bevinden zich op amper 300-400m van belangrijke woonkernen (Hügerlaan, 

Bosduifstraat, Meirhoevedreef, Meirendreef, enz.). 

En dit terwijl de Gemeente Grobbendonk geen quota noch verplichting heeft om windmolens op haar 

grondgebied toe te laten. 

Er bestaat uitvoerig medisch onderzoek dat aantoont dat windmolens ziek maken binnen een straal 

van 1,5 km. In de ons omringende landen is de minimale afstand tot woonkernen daarom bij wet 

vastgelegd op 1,5 km (Frankrijk, Duitsland, UK, ...). 

De inwoners zijn absoluut voor groene energie, maar windmolens dienen ingeplant te worden op een 

aanvaardbare afstand van woonkernen. 

Vraag 4a.  Bent u voor of tegen windturbines in zones minder dan 1,5 km van belangrijke 

woonkernen? 

Vraag 4b.  Welke concrete en door de burger controleerbare acties en maatregelen zal u tijdens uw 

legislatuur nemen om uw antwoord op vraag 4a in realiteit om te zetten? 

 


